
Protokoll fört vid styrelsemöte Fröjel
20240520

Närvarande: Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, , Magnus Karlsson,   Malin Åberg,  
Morgan Hallgren, Sara Ahlgren,  Catharina Sundh,  Annica Stenström
Frånvarande: Ingmar Palmgren, Sara Neogard, Patrik Hedenstein

§23 Mötets öppnande
Malin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§24 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§25 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes

§26 Kassarapport
Sara rapporterade att det finns 289 299 kr i kassan

§27 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
Man planerade för en introduktionsdag för nybörjare under våren, men den blev inställd pga 
för få anmälda. Höstens prov är upplagda i SKK start, varav ett prov är flyttat till första helgen 
i november.

§28 Rapport från jaktprovssekreterare, retriver
 Tre kortkurser har genomförts under våren med sök, vilthantering och vatten. Öppen träning 
varje måndag är väldigt uppskattat. B provet i maj var tyvärr inte fullt, officiellt Wt och B 
prov i juli, till  kursen i juni för Benny och Wilma Steen finns det ännu platser kvar

§29 Rapport från Tollar ansvarig
Inget att rapportera

§30 Rapport från viltspårsansvarig
Man har genomfört ett ordinarie viltspårsprov med 8 st anlagshundar och 10 st öppenhundar. 
Per Lindström kommer även i år att representera Gotland på SM.
Den 29 maj representerar Per Lindström, Anna Segerström och Patrik Heidenstein SSRK i 
kampen mot Tax klubben, Katja Stålberg dömmer.

§31 Rapport från utställningssekreterare
Man har genomfört två väldigt uppskattade ringträningar innan utställningen i Maj, man hade 
130 hundar per dag och genomförandet gick mycket bra. Nästa års utställning kommer man 
att rapportera resultatet digitalt.
Man kommer även att erbjuda två tillfällen med ringträning inför Gotlands stora utställning 
under hösten



§32  FB-R ( Funktionsbeskrivning retriver)
Funktionsbeskrivning den 1-2 juni straxt utanför Visby har 13 st anmälda hundar, beskrivare 
är Gunilla Lefwerth

§33 Rollbeskrivning
Inget att rapportera

§34 Övrigt
a Vi kommer även i år att ordna en funkisfest, då det var mycket uppskattat i fjol, preliminärt 
den 31 augusti
b Gemensamma kursavgifter bordläggs till nästa möte

§ 35 Nästa möte
Den 19 augusti kl 19 via teams

§36 Mötet avslutades
Ordförande tackade och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Åberg Annica Stenström
Ordförande Mötessekreterare


